
Spørsmål - kjøkkensjefer ved sykehjemmene 
 

 
Er det riktig at det under omorganiseringen er ansatt flere eller rettere sagt fire 
kjøkkensjefer i administrative stillinger ved hvert av sykehjemmene i kommunen? Hvor 
mange lederstillinger er det totalt blant kjøkkensjefene og er det riktig at ingen av dem 
jobber på kjøkkenet? 
 
Det ble holdt en Matmesse på Edwin Ruud for noen måneder siden for å vise politikerne 
hvor fin mat det er på dette sykehjemmet. Virkeligheten skal visstnok være at beboerne 
ikke får slik oppvarting som politikerne fikk denne dagen. Hvor mye kostet denne 
matmessen og hvor ble utgiftene belastet? 
 
Er det riktig at sykehjemmene og Helsehuset blir stengt flere ganger i uken eller hver 
gang det er sykdom, dette for å spare utgifter? Er det også riktig at det forekommer ofte 
avvik på hva som står på menyen til sykehjemmene og hva som blir servert? 
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